
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 11. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1018
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt DSB’s anbefaling om "udviklede tog
fra produktfamilier" og DSB’s analyser om besparelser ved at undlade Time-
modellen baserer sig på DSB’s nuværende økonomiske situation, og dermed
har baggrund i manglende økonomi til at købe nogle af de "standardtog", som
DSB selv angiver findes på markedet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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